
اخبارخبر كوتاه
ادعای یک سایت کروات درباره نیمکت پرسپولیس

مربیدیناموزاگرببهتهرانمیآید؟

مورد باورنکردنی از ستاره پرسپولیس!

باشگاه پرسپولیس: 

خبری از تغییر در كادرفنی نیست

سجادی: باید از اسکوچیچ قاطعانه حمایت کنیم

برای صعود تیم امید به المپیک از هیچ کمکی دریغ نمی کنیم

نیمکت  درباره  کروات  سایت  یک  ادعای 
داد  خبر  کرواسی   Xtratime پرسپولیسسایت 
تا  تهران می شود  راهی  کروات  مربی  به زودی یک 
با باشگاه پرسپولیس وارد مذاکره شود. او قرار است 

دستیار یحیی گل محمدی شود.
جام  در  قهرمانی  شانس  چه  اگر  پرسپولیس 
حذفی را با شکست  برابر آلومینیوم اراک از دست 
داده و در لیگ برتر هم کارش برای قهرمان شدن 
مایل  هیچ وجه  به  باشگاه  اما  است  شده  سخت 
و  نیست  محمدی  گل  یحیی  با  همکاری  قطع  به 
با  تا  باشد  مربی اش  کنار  در  دارد  سعی  این روزها 
برطرف کردن نقاط ضعف بار دیگر پرسپولیس به 
روزهای خوب برگردد. این موضوع از سوی درویش ، 
مدیر عامل باشگاه پرسپولیس مطرح شده و حتی 
بزرگان باشگاه از جمله حسین کلانی هم در این باره 
زمان  از  برهه  این  در  گفته اند  و  کرده اند  مصاحبه 
حسین  و  شود  حمایت  باید  محمدی  گل  یحیی 
و  اشاره کرده  نکته جالب دیگر هم  به یک  کلانی 
گفته قرار نیست همیشه پرسپولیس در همه جام ها 

قهرمان شود.
تیم  فنی  کادر  به  دستیار  یک  کردن  اضافه 
فنی  اهداف  جمله  از  می رسد  نظر  به  پرسپولیس 
این باشگاه در روزهای آینده است. اما مربی کرواتی 

اضافه  پرسپولیس  تیم  فنی  کادر  به  است  قرار  که 
مورد  سایت  که  اطلاعاتی  اساس  بر  کیست؟  شود 
اشاره از کرواسی داده او کسی نیست جز سینیشا 
بوده و  او قبلا مربی تیم دیناموزاگرب  اورشکانین. 
در فوتبال آسیا هم حضور در تیم هایی چون النصر 

عربستان را تجربه کرده است.
با این حضور احتمالا دامنه فعالیت های حمید 

تنگ تر  پرسپولیس  تیم  فنی  کادر  در  مطهری 
یحیی  یک  دستیار  حاضر  حال  در  او  شد.  خواهد 
اتفاق  این  با  شاید  می رود.  به شمار  محمدی  گل 
چرا  کند  ترک  را  سرخ ها  اردوی  مطهری  حمید 
که در سال های اخیر با پیشنهادات خوبی از سوی 
اما برای ادامه  دیگر تیم های لیگ برتر مواجه شد 
همکاری با یحیی گل محمدی به این پیشنهادات 

پاسخ منفی می داد.
یحیی گل محمدی، سرمربی تیم پرسپولیس 
بعد از شکست برابر آلومینیوم اراک که به حذف تیم 
پرسپولیس از جام حذفی انجامید این بار در آرامش 
باید صبوری  که  داوری گفت  به  به جای حمله  و 
کنیم و تیم را از نو بسازیم و به نظر می رسد او در 
و  است  تیمش رسیده  در  نقاط ضعیفی  به  خلوت 
به دنبال برطرف کردن آن برای ساختن یک تیم 

خوب قوی دیگر و فتح جام های قهرمانی است.
 49 مربی  اورشکاین،  سینیشا  است؛  گفتنی 
ساله اهل زاگرب از سال 1999 کارش را در فوتبال 
آغاز کرده و بیشتر در بخش جوانان مربیگری کرده 
هدایت   2015 تا   2009 سال  از  اورشکاین  است. 
تیم جوانان دیناموزاگرب را برعهده داشت و سپس 
و  رفت  عربستان  النصر  باشگاه  به  سال 2015  در 
به مدت یک سال هدایت تیم جوانان این باشگاه را 
برعهده داشت. مربی کروات از سال 2016 تا 2019 
در بخش های مختلف )جوانان و سپس تیم اصلی( 
او  کرد.  مربیگری  اسپلیت  هایدوک  کروات  باشگاه 
هایدوک  سرمربی   2019-2018 فصل  اواسط  در 
اسپلیت شد و توانست در 24 بازی به آمار 15 برد، 
3 تساوی و 6 باخت دست یابد و رده چهارم لیگ 

کرواسی قرار گیرد.

تمام  او  نشدنی؛  تمام  و  خستگی ناپذیر 
بازی های این فصل پرسپولیس را انجام داد و حالا 
پیروزی  کسب  به  موفق  سرخ پوشان  غیبتش،  در 

نشده اند...
با کره  بازی  امیری در  تا  درد کمر باعث شد 
جنوبی از زمین بیرون برود و دیدار با لبنان را هم از 
دست بدهد تا به این ترتیب با مصدومیت به اردوی 
سرخ پوشان ملحق شود؛ مصدومیتی که یک رکورد 

تاریخی را از او گرفت.
تنها   1401-1400 فصل  در  امیری  وحید 
بازیکن پرسپولیس بود که در تمام مسابقات لیگ 
مقابل  بازی  یک  در  فقط  و  رفت  میدان  به  برتر 
ویستاتوربین )جام حذفی( فرصت بازی پیدا نکرد 

که غیبت در این دیدار هم به دلیل استراحت یحیی 
به او و مهدی ترابی برای آمادگی در دیدار بعدی 

سرخ پوشان بود.
نکته جالب اینکه وحید امیری در 23 بازی از 
بیست و چهار بازی این فصل لیگ برتر فیکس بود 
و تنها دیدار با مس رفسنجان را به خاطر خستگی 
حاصل از حضور در تیم ملی از روی نیمکت آغاز 
کرد و البته در نیمه دوم از دقیقه 56 وارد زمین شد 

تا شرایط خط حمله تیمش را تغییر دهد.
و  تمام  را  بازی   22 امیری  بازی ها  سایر  در 
کمال انجام داد و فقط یک بار در دقیقه 90 بازی با 
نساجی تعویض شد تا به این ترتیب با 2014 دقیقه 
را  تاریخی  رکوردی  یکم  و  بیست  لیگ  در  حضور 

به عنوان   1400 سال  در  که  امیری  اما  کند.  ثبت 
ملی  تیم  حتی  و  پرسپولیس  بازیکن  فعال ترین 
ناحیه کمر،  از  از مصدومیت  شناخته می شد، پس 
در  داد،  دست  از  را  لبنان  با  بازی  اینکه  بر  علاوه 
دیدار مقابل هوادار و آلومینیوم هم به میدان نرفت 
تا به این ترتیب برای نخستین بار در فصل جاری در 

دو بازی متوالی غایب باشد.
با  بازی  در  غیبت  باوجود  اینکه  جالب  نکته 
هوادار، او همچنان بالاتر از میلاد سرلک بیشترین 
دقایق حضور در زمین را داشته و حتی اگر در بازی 
با پیکان هم غایب باشد، این جایگاه را حفظ خواهد 

کرد.
هوادار  مقابل  اخیر  بازی  دو  در  پرسپولیس 

بسیاری  و  برسد  پیروزی  به  نتوانسته  آلومینیوم  و 
این  در  امیری  غیبت  ردپای  که  می کنند  تصور 
کرد؛  جستجو  می توان  را  ناامیدکننده  نتیجه  دو 
هرچند که به نظر می رسد وینگر چپ شماره 19 
به کار گرفته  سرخ پوشان در چند هفته آخری که 

شد، از آمادگی همیشگی برخوردار نبود.
نکته جالب دیگر در مورد امیری اینکه او این 
به عنوان مدافع چپ، هافبک راست، هافبک  فصل 
بیشترین  تا  رفته  میدان  به  سایه  مهاجم  و  چپ 

تغییر پست را هم داشته باشد.
حالا باید دید پس از تعطیلی جاری لیگ برتر 
فصل  پایان  حساس  بازی   6 به  امیری  وحید  آیا 

می رسد یا خیر؟

کادرفنی  در  تغییر  شایعه  پرسپولیس  باشگاه 
این تیم و همچنین اعلام لیست مازاد را رد کرد.

پس از شایعات مختلف در خصوص تغییر در 
سایت  مازاد  لیست  اعلام  و  پرسپولیس  کادرفنی 
باشگاه پرسپولیس در اطلاعیه ای نوشت: این باشگاه 
با  ارتباط  در  غریب  و  اخبار عجیب  به  واکنش  در 
کادر فنی و فهرست بازیکنان، در جهت تنویر افکار 
عمومی اعلام می کند تمام اخبار مربوط به حضور 
نفرات جدید در کادر فنی، فهرست مازاد، فهرست 
و  پایه  از  این دست،  از  مواردی  و  انتقالات  و  نقل 
اساس، غیر واقع، دروغین و شاید برنامه ریزی شده 
برای برهم زدن آرامش و همبستگی تیم و باشگاه و 

هواداران در جهت منافع دیگران باشد.
این که پس از دو قهرمانی پیاپی توسط کادر 

قهرمانی  عنوان  و در حالی که مدعی  فنی کنونی 
با  ارتباط  در  جدیدی  مطالب  روز  هر  هستیم، 
می شود  مطرح  پرسپولیس  فنی  کادر  در  تغییرات 
پایان فصل و در  به  باقی مانده  بازی  این که 6  یا 
و خرید  مازاد  فهرست  از  قهرمانی صحبت  کورس 
خوراندن  از  فراتر  می شود  پرسپولیس  بازیکنان 

اخبار بی اعتبار یک روند غیر عادی خبری است.
قطعیت  و  کامل  صراحت  با  ارتباط  این  در 
اعلام می کنیم در باشگاه پرسپولیس هیچ صحبت و 
دیدگاهی برای تغییرات در کادر فنی وجود ندارد. از 
این رو هر خبری در این باره ممکن است توطئه ای 
علیه پرسپولیس یا حربه رسانه ای گروه ها و تیم های 
خاص باشد. باشگاه پرسپولیس در پایان این فصل 
نیز برنامه ریزی های خود را بدون هیچ سخن پس 

و طبق  با سرمربیگری یحیی گل محمدی  و پیش 
تفکرات وی پیش خواهد برد.

پرسپولیس  سرمربی  می شود  اعلام  همچنین 
رسانه های  در  یافته  انتشار  اخبار  خلاف  بر  هم 
کرواسی، برنامه ای برای به کار گرفتن نفرات جدید 
خود  کاری  تیم  در  ایرانی،  غیر  چه  و  ایرانی  چه 
ندارد. نیاز به گفتن نیست که در این مقطع حساس 
هیچ لیست مازادی هم نمی تواند وجود داشته باشد.
باشگاه پرسپولیس به هواداران اعلام می کند، 
همان طور که خود به تجربه، خوب می دانند با بها 
به آن ها در  پرداختن  و  این گونه مطالب  به  دادن 
به  بخشیدن  رونق  ضمن  اجتماعی  شبکه های 
خیرسازی های ضد پرسپولیس، شرایط را برای تیم 
مقابله  آن که  می کنند، ضمن  دشوار  خود  محبوب 

برای  سلاح  بهترین  جریان هایی،  چنین  با  ایشان 
راه  به  پرسپولیس  زیان  به  که  است  روندی  توقف 
افتاده است ولی علیه دیگر تیم ها وجود ندارد. این 

بسیار شک بر انگیز است.
با  اعلام می دارد  باشگاه پرسپولیس همچنین 
توجه به شرایط موجود، گزینه پیگیری حقوقی را 
سراغ  موجود  شرایط  به  توجه  با  و  دارد  میز  روی 
باشند  آن می رود. رسانه های محترم، توجه داشته 
نگیرند  قرار  دلال ها  بعضی  و  شیادان  دستاویز  که 
می شود  تاکید  همچنین  بپذیرند.  را  کار  تبعات  یا 
باشگاه پرسپولیس هیچ نماینده ای ندارد و هرکسی 
به  را  خود  تیم  و  باشگاه  رسمی  مقام های  از  غیر 
عنوان نماینده پرسپولیس طرف مذاکره قرار دهد، 

جعل عنوان نموده و قصد کلاهبرداری دارد.

اسکوچیچ  دراگان  مورد  در  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
صحبت های زیادی می شود و باید قاطعانه از وی حمایت کنیم و او 

هم در خدمت تیم ملی است و ما هم کمک می کنیم.
سید حمید سجادی در حاشیه بازی تیم ملی فوتبال امید مقابل 
با  گذشته  روز  داشت:  اظهار  آزادی  ورزشگاه  در  سیرجان  گهر  گل 
ملی  تیم  های  برنامه  مورد  در  مفصل  و  داشتیم  جلسه  کیا  مهدوی 
امید و کارهایی که انجام شده و قرار است انجام شود، توضیح دادند 
و جوانان یک  ورزش  وزارت  عنوان  به  ما هم  بود.  ارزشمند  بسیار  و 
سری وظایف حاکمیتی و حمایتی در قبال فدراسیون های ورزشی به 
خصوص فوتبال داریم. همه ما عاشقانه امیدواریم که تیم بعد از 48 
سال به المپیک برود. در این راه هم از هیچ کمکی دریغ نخواهیم کرد.

 حمایت قاطع از اسکوچیچ
در  امروز  بزرگسالان گفت:   ملی  تیم  برنامه های  مورد  در  وی 
ورزشگاه با حمید استیلی در مورد برنامه های تیم ملی و بازی هایی 
که باید انجام دهند صحبت کردیم. اینها مطالبی است که باید مدون 
چه  ببینیم  باید  شود.  اجرایی  و  بگیرد  قرار  کار  دستور  در  و  شود 
خدمتی از دست ما بر می آید. در هر صورت وظیفه ما حمایت است. 
در مورد سرمربی تیم ملی صحت های زیادی می شود و باید قاطعانه 
از وی حمایت کنیم و او هم در خدمت تیم ملی است و ما هم کمک 

می کنیم.
 بسته شدن حساب فدراسیون ها اتفاق خوبی نبود

وزیر ورزش و جوانان در مورد بسته شدن حساب های فدراسیون 
به خاطر مشکل مالیاتی گفت: به من چیزی گزارش نداده اند، اما بحث 
مالیاتی فدراسیون ها موضوع مبتلابه است و از روزی که آمدم در این 
7 ماه برخی فدراسیون ها گلایه مند هستند و ما هم تیم ویژه ای را 
اداری مامور کردیم که به  از جمله معاون ورزش قهرمانی و مالی و 
مسائل مالیاتی فدراسیون ها ورود کنند و مشورت بدهند تا آنها از این 

شرایط زودتر خارج شوند.
برخی شب ها از گرفتاری فدراسیون ها خوابم نمی برد

مشکل  با  گذشته  سال  در  ها  فدراسیون  برخی  داد:  ادامه  وی 
اما  تهیه کردیم،  آنها  برای  را  به سختی مبلغی  و  بودند  مالی مواجه 
بلافاصله بلوکه کردند و برداشتند که اتفاق خوبی نبود. اینها یک سری 
گریبانگیر  و  مانده  که  است  قبل  سال های  از  مالی  انضباطی  مسائل 
الراس است  البته این بدهی ها مالیاتی علی  فدراسیون ها شده است. 
و  نیستیم  این خبرها خوشحال  از  اصلا  ما  کنیم.  پیگیری  باید  ما  و 
مگر  نمی برد.  خوابم  فدراسیون ها  گرفتاری  از  شب ها  برخی  انصافا 
می شود یک فدراسیونی که  باید برای مردم افتخار آفرینی کند، در 
مسائل یومیه خود بماند. ما واقف هستیم و تا آخر هم در کنار رئیس 

فدراسیون ها هستیم، اما چون حجم کارها بالا است به یک باره درست 
این مشکلات  اقتصاد  وزیر  با حمایت های خاندوزی  البته  نمی شود.  

حل خواهد شد.
 همه ما به دنبال صعود تیم ملی از گروهش هستیم

سجادی عنوان کرد: مردم از ما می خواهند که از تیم ملی حمایت 
کنیم. ما دوست داریم که مردم به تیم ملی امیدوار باشیم. تیم ملی، 
تیم فوق العاده ای است و امیدواریم یک مرحله صعود کند و همه ما 

هم همین را می خواهیم.
وی در مورد گروه تیم ملی در جام جهانی و اینکه سیاسی شده 

است، گفت: خودتان گفتید دیگر سیاسی است.

مهدوی كیا: بزرگ ترین مشکل تیم ما را دیگر همه می دانند
سرمربی تیم امید ایران ابراز امیدواری کرد که مشکلات تیمش 
ماه های  در  فوتبال  فدراسیون  و  ورزش  وزارت  مسئولان  همراهی  با 

آتی برطرف شود.
بعد از اتمام نبرد دوستانه ی گل گهر سیرجان و تیم امید ایران، 
قرار  خبرنگاران  مقابل  تهران  آزادی  ورزشگاه  در  مهدوی کیا  مهدی 
گرفت و دقایقی به تشریح آخرین وضعیت تیم امید ایران پرداخت و 
از حضور وزیر ورزش و جوانان تشکر کرد و واکنش جالبی به غیبت 

مدیران فدراسیون فوتبال از خود نشان داد.
صحبت های مهدی مهدوی کیا را در ادامه می خوانید:

 به دنبال محک زدن بازیکنان تیم در یک بازی سخت بودیم
بازی  و  بودیم  کرده  تمرین  هفته  یک  داشتیم،  را  خوبی  بازی 
سختی را پشت سر گذاشتیم و من فکر می کنم امشب به اهداف مان 
رسیدیم و فشار لازم به بچه ها آمد. ما به دنبال بازی خوب و سختی 
بودیم و می خواستیم بازیکنان را محک بزنیم و فکر می کنم گل گهر 

هم خوب کار کرد و حریف خوبی برای ما بود.
 مشکل، نیمکت نشینی بچه های تیم امید در تیم باشگاهی شان است

از بچه های تیم مان راضی ام، چون مشکل ما این است که خیلی 
از  و  نمی کنند  بازی  لیگ  در  باشگاهی خود  تیم  در  بازیکنان مان  از 
شرایط مسابقه دور هستند؛ یکی دیگر از مشکلات مان نداشتن بازی 

دوستانه بین المللی است.

 باید قبل از اتمام لیگ بازیکنان را در اختیار داشته باشم اما ...
از هر تیم فکر می کنم بیشتر از دو بازیکن در یک تیم نداشته 
را  ما  چندان  لیگ  اتمام  زمان  که  است  علت  همین  به  باشیم، 
خرداد  هشت  که  بود  این  دیدم  من  که  برنامه ای  نمی کند؛  اذیت 
می شود.  تمام  ایران  لیگ  قطر،  با  مسابقه  از  قبل  روز  سه  یعنی 
با  بازی  از  قبل  باید  نکشد، چرا که  بیشتر طول  لیگ  امیدوارم که 
دوستانه  بازی  یک  و  باشیم  داشته  اختیار  در  را  بازیکنان مان  قطر 
را  مشکل  این  چگونه  نمی دانم  من  اما  کنیم  برگزار  بین المللی 

می توان حل کرد.
 نمی دانم مسئولان فدراسیون فوتبال چرا نبودند!

از آقای سجادی باید تشکر کنم، چون ایشان هماهنگی لازم را به 
عمل آوردند تا مسابقه ی امشب در ورزشگاه آزادی برگزار شود؛ این که 
چرا مسئولان فدراسیون فوتبال نیستند را من در جریان نیستم، حتما 
که جلسه ای داشتند. واقعیت این است که وقتی ما کنار زمین مسابقه 

می رویم دیگر حواس مان به جایی نیست.
 امیدوارم که باشگاه ها با تیم ما همکاری کنند

جلسه ای با مسئولان سازمان لیگ برگزار نکردیم، چون در حال 
حاضر شرایط لیگ به طوری است که دو تیم در آسیا حضور دارند 
بازی های آسیایی می خواهند 6 هفته  از  بعد  و  تعطیل است  لیگ  و 
امید  با تیم  امید دارم که باشگاه ها  مسابقات را فشرده برگزار کنند. 

همکاری کنند، چرا که در حال حاضر اکثریت بازیکنان تیم امید در 
تیم باشگاهی شان بازیکن اصلی نیستند و می توانند زودتر در اختیار ما 

قرار بدهند که این مسئله می تواند به ما کمک بسیاری کند.
  باید تا قبل از سفر به ازبکستان بازی دوستانه بین المللی 

داشته باشیم
متاسفانه  و  نیست  بازی دوستانه  از  فعلًا خبری  در حال حاضر 
بزرگ ترین مشکل مان همین موضوع است؛ ما باید در اوایل خرداد اردو 
برگزار کنیم و نیاز داریم که تا پیش از اعزام به ازبکستان، یک بازی 
تدارکاتی بین المللی را برگزار کنیم تا بچه ها لباس ملی را بپوشند چرا 
که شرایط مسابقه ی ملی با باشگاهی تفاوت دارد. از روز اول گفته ایم 
که ما به بازی بین المللی نیاز داریم و الان هم می گویم. این که چرا به 
قطر نرفتیم، چون قطر حریف اصلی تیم ما بوده و به صلاح نیست که 

در این کشور اردو داشته باشیم و باید این مشکل حل شود.
 اگر می خواهیم به المپیک صعود کنیم باید بچه ها در 

اختیارمان باشند و ...
کار صعود به المپیک اگر سخت نبود، چهل و چند سال صعودمان 
طول نمی کشید. باید بچه ها در اختیار ما باشند و امکانات خوبی در 
ما  کنیم.  سپری  را  خوبی  تدارکاتی  بازی های  و  بگذارند  اختیارمان 
جوانان خوبی داریم و من به این جوانان خیلی امیدوارم و ما آمده ایم 

که این کار )صعود( را انجام دهیم.

شکایت باشگاه استقلال از علی خسروی
به  داوران  کمیته  عضو  از  استقلال  باشگاه 
کمیته  نزد  به  استوری ها،  برخی  انتشار  دلیل 

اخلاق شکایت کرد.
پایان  در  مجیدی  فرهاد  جنجالی  نشست 
دیدار برابر نساجی، باعث تشکیل چندین پرونده 
در  آبی پوشان  سرمربی  است.  شده  شکایت 
فرد  از  بردن  اسم  بدون  بازی  از  پس  کنفرانس 
قدیمی  داوران  از  یکی  که  شد  مدعی  خاصی، 
نتیجه  روی  “شیتیل”،  دریافت  از  پس  فوتبال 
ضمن  اکنون  و  گذاشته  مستقیم  اثر  بازی  یک 
تلویزیون  در  کارشناس  به عنوان  شغل،  ارتقای 

حاضر می شود.
اعتقاد  این نشست خبری، بسیاری  از  پس 
داشتند که منظور مجیدی از این گفته ها، علی 
خسروی، کارشناس داوری و عضو کمیته داوران 
فدراسیون فوتبال است. خسروی در واکنش به 
قصد  که  کرد  اعلام  ابتدا  مجیدی  صحبت های 
پاسخ دادن به “آدم های بیسواد” را ندارد اما این 
گذشته،  روز  دو  یکی  طی  داوران  کمیته  عضو 
استوری های فراوانی را که در حمایت از او منتشر 
شده بودند؛ در حساب شخصی خود بازنشر کرد.
توسط  که  استوری ها  این  از  زیادی  تعداد 
اتهامت  حاوی  بودند،  شده  بازنشر  خسروی 
اکنون  که  بودند  استقلال  سرمربی  به  عجیبی 
منجر به شکایت آبی پوشان از وی شده است. در 
همین رابطه اعلام شده است که باشگاه استقلال 
بابت انتشار برخی اظهارات و استوری  ها به دلیل 
و  علی خسروی  از  اکاذیب  نشر  و  توهین  افترا، 
بود،  بازنشر کرده  را  استوری هایشان  افرادی که 
به کمیته اخلاق و سایر ارکان قضایی فدراسیون 

فوتبال شکایت کرده است.
خداداد  شکایت  بر  مبنی  خبری  البته 
افشاریان، رئیس کمیته داوران از فرهاد مجیدی 
منتشر  نیز  استقلال  سرمربی  صحبت های  بابت 
برای  اقدامی مشابه،  نیز در  آبی ها  اکنون  و  شد 

علی خسروی تشکیل پرونده داده اند.

احسان پهلوان؛ اولین تمدیدی 
پرسپولیس؟

احتمال دارد قرارداد احسان پهلوان پیش از 
پایان فصل تمدید شود.

ترکیب  در  اخیر  سال  دو  در  که  پهلوان 
پرسپولیس عملکرد خوبی داشته، حالا در حالی 
جزو  که  می شود  نزدیک  قراردادش  پایان  به 

بازیکنان فیکس پرسپولیس است.
او  گل محمدی،  یحیی  علاقه  به  باتوجه 
داده  را  بازیکن  این  قرارداد  تمدید  درخواست 
برای  مذاکرات  آینده  روزهای  در  است  قرار  و 

امضای قرارداد جدید با این بازیکن انجام شود.
این در حالی است که پرسپولیس مذاکرات 
با چند بازیکن دیگر را هم دنبال می کند تا پیش 

از پایان فصل تمدید با آنها نیز انجام شود.
احسان پهلوان در آخرین بازی پرسپولیس 
که برابر آلومینیوم برگزار شد، توانست گل اول 
تیمش را بزند. او در ذوب آهن و تراکتور تحت 

هدایت گل محمدی هم بازی کرد.
بازیکنان  جزو  اخیر  فصل  دو  در  پهلوان 
روندی  به  باتوجه  و  بوده  پرسپولیس  فیکس 
را  سرخ پوشان  کادرفنی  رضایت  کرده،  طی  که 
نیز  آینده  فصل  احتمالا  و  می بیند  متوجه خود 
او  داشت.  خواهد  برتن  را  پرسپولیس  پیراهن 
علاوه بر بازی آلومینیوم اراک، در دیدار آسیایی 

مقابل الریان هم موفق به گلزنی شد.

زمان فینال لیگ برتر امیدهای کشور 
مشخص شد

پایانی  دیدار  برگزاری  زمان  لیگ  سازمان 
این  کرد.  را مشخص  امیدهای کشور  برتر  لیگ 
بازی بین تیم های نساجی و ملی حفاری برگزار 

می شود.
نساجی  امید  تیم  نهایی  نیمه  مرحله  در 
فولاد  تیم  برگشت  و  دیدار رفت  در مجموع دو 
خوزستان را شکست داد و تیم ملی حفاری هم 
از سد تراکتور گذشت. حال دو تیم روز سه شنبه 
تهران و در  استادیوم کارگران  اردیبهشت در   6
امیدهای  برتر  لیگ  پایانی  دیدار  ساعت 20:10 

کشور را برگزار خواهند کرد.
تیم امید نساجی فصل گذشته هم قهرمان 
بازی  در  و  بود  شده  کشور  امیدهای  برتر  لیگ 
نهایی تیم تراکتور را شکست داد. به نظر می رسد 
از  یکی  امید  تیم  سرمربی  مهدوی کیا،  مهدی 

تماشاگران وِیژه این دیدار باشد.
امیدهای  برتر  لیگ  فینال  است  گفتنی 
کشور به صورت تک بازی برگزار می شود و برنده 
بازی مورد اشاره به جام قهرمانی این فصل لیگ 

برتر امیدهای کشور دست خواهد یافت.

مصاحبه اسکوچیچ در رسانه کُروات 
ناپدید شد!

اینترنتی  بخش  که  بود  پنجشنبه  روز 
از  بلند  مصاحبه ای  کرواسی   lavoce روزنامه 
دراگان اسکوچیچ سرمربی تیم ملی ایران منتشر 
کرد. این روزنامه در واقع به زبان ایتالیایی است و 

در کشور کرواسی مشغول فعالیت است.
کمتر از یک روز بعد از انتشار این مصاحبه، 
اسکوچیچ گفتگویش با روزنامه مزبور را رد و نقل 

قول هایش را تکذیب کرد.
سایت  به  خصوص  این  در  اسکوچیچ 
گونه  هیچ  من  گفت:  ایران  فوتبال  فدراسیون 
گفت و گویی با این رسانه نداشته ام و موضوعات 
وجه  هیچ  به  نیز  مصاحبه  این  در  شده  منتشر 
نقل  به  مصاحبه  این  که  حالی  در  نشده  مطرح 

از من در بسیاری از رسانه ها منتشر شده است.
نشان  روزنامه  این  اینترنتی  سایت  بررسی 
از تکذیب  می دهد که مصاحبه اسکوچیچ پیش 

این مربی، از روی سایت حذف شده است.
این در حالی است که گفتگوی سرمربی تیم 
ملی ایران روز گذشته روی سایت قرار داشت و 
روزنامه  این  خبرنگاران  آیا  که  نیست  مشخص 
اقدام به انتشار مصاحبه جعلی و خیالی کرده اند و 
یا ملاحظاتی باعث به حذف گفتگوی اسکوچیچ 

شده است.

لشگری: گل محمدی و کادرش برای 
قهرمانی ششم ادامه می  دهند

پرسپولیس  باشگاه  عمومی  روابط  مدیر 
بلیت ها  بالای  قیمت  در خصوص  را  توضیحاتی 
ارائه کرد.مصطفی لشگری در مورد شایعه تقویت 
داشت:  اظهار  پرسپولیس  فوتبال  تیم  کادرفنی 
به  هرچه  متاسفانه  است.  کذب  اخبار  این  تمام 
پایان لیگ نزدیک می شویم این شایعات بیشتر 
می شوند. هر روز اخبار مختلفی در مورد گزینه 
بازیکن  مازاد،  بازیکن  داحلی،  گزینه  خارجی، 
برای لیست ففصل آینده و... منتشر می شود که 

هیچ کدام صحت ندارند.
پرسپولیس  باشگاه  عمومی  روابط  مدیر 
با  کادرش  و  محمدی  گل  یحیی  کرد:  تصریح 
موضوع  این  می دهند.  ادامه  کارشان  به  قدرت 
کرده  حمایت  و  مطرح  درویش  رضا  بارها  را 
کارخودش  به  فنی  کادر  همین  ان شاءالله  است. 
با قدرت ادامه می دهد تا ششمین قهرمانی را به 
دست بیاوریم. وی درمورد بحث بلیت فروشی و 
این خصوص جلساتی  در  آن، گفت:  قیمت های 
شرکت  لیگ،  سازمان  نمایندگان  حضور  با 
نهایت  در  می شود.  برگزار  و...  باشگاه ها  توسعه، 
باشگاه های مربوطه تعیین کننده قیمت هستند. 
را  خودش  خاص  شرایط  دربی  مانند  بازی  هر 
دارد. این قیمت ها براساس شرایط روز است. ما 
انتقادها را گرفتیم و به هیات مدیره و مدیرعامل 
کاهش  برای  تصمیم  اگر  ان شاالله  شده،  منتقل 
در  می شود.لشگری  گرفته  باشد،  قیمت ها 
خصوص استقبال کم از بلیت فروشی مسابقه آخر 
پرسپولیس، عنوان کرد: نکته  جالب این است؛ در 
بازی اخیر کمترین بلیت خریداری شده 50هزار 
تومانی بود. یعنی بلیت های 100هزار و 200هزار 
تومانی جایگاه و روبروی جایگاه تماما به فروش 
باید بررسی و آسیب شناسی  رفتند. این مساله 
بلیت ها  گرانی  می دهد  نشان  اتفاق  این  شود. 
دربازی  افزود:  باشد.وی  اصلی  علت  نمی تواند 
وسط  بازی  بود.  مطرح  هوا  آلودگی  بحث  آخر 
هفته برگزار می شد و شاید گرانی بلیت هم تاثیر 
رفت،  فروش  که  بلیت هایی  از  ولی  باشد  گذار 
را  خریدار  کمترین  قیمت  کمترین  با  بلیت های 
پرسپولیس  باشگاه  عمومی  روابط  مدیر  داشتد. 
مورد  در  مردم،  و  ورزش  برنامه  با  گفت وگو  در 
شرایط  که  جایگاهی  بلیت  است  طبیعی  اینکه 
بگیرد،  قرار  استقبال  مورد  کمتر  ندارد  خوبی 
این  جایگاه،  مرغوبیت  مساله  مورد  در  گفت: 
فکر  می شده،  خریداری  و  می افتاد  قبلا  اتفاق 
مورد  در  ولی  باشد  تاثیرگذاری  موضع  نمی کنم 
به  توجه  با  کرد.  صحبت  می توان  قیمت  بحث 
رقم ها  کنم  نمی  فکر  موجود  اقتصادی  شرایط 
خیلی بالا باشند. وی تصریح کرد: بالاخره یکی 
از منابع درآمدی باشگاه، بلیت فروشی است. بعد 
از دوسال کرونا که هوادار نداشتیم و آن ها الان 
می آیند قبول داریم باید شرایطی در نظر گرفته 
شود که عزیزان اذیت نشوند اما منابع درآمدی 

باشگاه هم نباید دچار خدشه شوند.

شانس صعود تیم ملی فوتبال ایران از 
مرحله گروهی جام جهانی چقدر است؟

و  خاورمیانه  فوتبال  خبرنگار  لوری  یوری 
ملی  تیم  شانس  از  جالبی  تحلیل  آفریقا  شمال 
از مرحله گروهی جام جهانی  ایران برای صعود 
در  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم  داشت.   2022
مرحله گروهی جام جهانی 2022 قطر در گروه 
برنده   و  آمریکا  انگلیس،  ملی  های  تیم  با  دوم 
بازی پلی آف اروپا )اوکراین-اسکاتلند/ولز( رقیب 
شد. در همین رابطه یوری لوی، خبرنگار فوتبال 
ماجراجویی  درباره  آفریقا  شمال  و  خاورمیانه 
شاگردان اسکوچیچ در جام جهانی 2022 قطر 
تحلیل جالبی داشت. لوی در این زمنیه، گفت: 
بزرگی  داستان  همیشه  جهانی  جام  در  ایران 
پشت  را  خوب  مقدماتی  رقابت  یک  آنها  است. 
دراگان  نظر  زیر  دادند  نشان  آنها  سرگذاشتند. 
اسکوچیچ کیفیت بالایی دارند. این استعدادهای 
اولیه است که تفاوت را برای آنها رقم می زند. 
سردار آزمون از بایرلورکوزن و مهدی طارمی از 
هستند.  ایران  ترکیب  در  مطرح  های  نام  پورتو 
ایران در صورت تساوی با انگلیس، شانس خوبی 
ایالات  با   B گروه  دوم  مقام  به  رسیدن  برای 
بعد  مرحله  به  تواند  می  و  دارد  آمریکا  متحده 
راه پیدا کند. شاگردان اسکوچیچ در اولین بازی 
قطر  مرحله گروهی جام جهانی 2022  از  خود 
باید در تاریخ 30 آبان به مصاف تیم ملی انگلیس 

برود.

 پرسپولیس مذاکره با حقیقی را 
تکذیب کرد

باشگاه پرسپولیس هرگونه مذاکره با علیرضا 
علیرضا  از  تصویری  می کند.  تکذیب  را  حقیقی 
که  شده  منتشر  درویش  رضا  کنار  در  حقیقی 
پست  آینده  خصوص  در  را  بسیاری  شایعات 
دروازه بانی این تیم پدید آورده است. با توجه به 
احمد  متزلزل  و حضور  لک  حامد  گذاشتن  کنار 
علیرضا حقیقی  و در کنار آن درخشش  گوهری 
برابر استقلال این تصویر با شرح مذاکره مدیرعامل 
پرسپولیس برای جذب این دروازه بان برای فصل 
حالی  در  این  اما  می شود.  به دست  آینده دست 
عمومی  روابط  مدیر  لشگری،  مصطفی  که  است 
عکس  این  درباره  توضیحی  در  پرسپولیس 
می گوید: بعد از ماجرای شایعه مذاکره با یک مربی 
کروات، حالا شایعه سازان با یک تصویر می خواهند 
فضای آرام تیم پرسپولیس را دوباره به هم بریزند. 
او همچنین اضافه کرد: شب گذشته آقای درویش 
میهمانی  یک  در  پرسپولیس  تیم  مدیرعامل 
افطاری حضور داشت که اتفاقا علیرضا حقیقی هم 
مراسم  بود. در حاشیه  مراسم  این  دیگر  میهمان 
و  درویش  آقای  از  پرسپولیس  هواداران  از  یکی 
علیرضا حقیقی خواست تا کنار هم قرار بگیرند و او 
نیز کنار آنها باشد تا عکسی را به یادگار بیندازند.
وی گفت: اما برخی افراد مغرض با برش این عکس 
به دروغ عنوان کرده اند که آقای درویش با حقیقی 
مذاکره کرده است. سوالی که من دارم این است 
که حتی اگر مذاکره ای در این مقطع باشد مگر در 
می شود؟  انجام  علنی  محفل  یک  در  و  رستوران 

هیچ منطقی این را توجیه نمی کند.
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